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Projekt 

PROTOKÓŁ NR XXXVII/2013 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 30 grudnia 2013 r. 

 

 

W obradach XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku uczestniczyło 15 z 15 

Radnych, według listy obecności załączonej do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów stanowią 

odrębny załącznik do protokołu. 

 

Obrady XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku otworzył i przeprowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich 

przybyłych na posiedzenie gości oraz Radnych Rady Miejskiej w Głogówku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził obecność 15 Radnych, co pozwoliło na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Następnie odczytał proponowany porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej, 

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Uchwalenie budżetu gminy Głogówek na 2014 rok. 

4. Zatwierdzenie Planu Pracy Rady Miejskiej na 2014 rok. 

5. Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

6. Podjęcie uchwał: 

a)   w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok, 

b)  w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2013, 

c)   w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na 

lata 2014-2017, 
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d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Głogówek na rok 2014, 

e)  w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu 

Gminy Głogówek w 2014 roku, 

f)   w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Głogówka. 

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

8. Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

9. Zakończenie XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
Porządek obrad XXXVII sesji został przyjęty jednogłośnie.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z XXXVI Sesji Rady 

Miejskiej był dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. W związku z brakiem uwag, 

protokół został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej nawiązując do działającego na terenie Głogówka 

Bractwa Strzeleckiego zakomunikował, że gośćmi dzisiejszej sesji są płk Jacek Sierzyński – 

dyrektor biura LOK Opole oraz członkowie głogóweckiego Bractwa Strzeleckiego, którym 

przyznane zostaną medale za zasługi dla LOK. 

Opiekun strzelnicy sportowej Jacek Nalepa przedstawił sylwetki odznaczonych: 

Stanisław Grzegorczyk przez wiele lat pełnił funkcję Prezesa Bractwa Strzeleckiego  

w Głogówku. Za czasów jego prezesury zmodernizowano całkowicie obiekt Strzelnicy 

Sportowej, ufundowano sztandar dla Bractwa, umundurowano członków tego stowarzyszenia. 

Jest pomysłodawcą i realizatorem wielu imprez strzeleckich organizowanych na terenie 

Strzelnicy Sportowej w Głogówku.  Jest czynnym sędzią strzelectwa sportowego II kl.  

i instruktorem strzelectwa sportowego;  

Rajmund Cichoń jest pomysłodawcą i wykonawcą wielu prac modernizacyjnych na 

Strzelnicy Sportowej. Od wielu lat z wielką pasją pełni funkcję rusznikarza w Bractwie 

Strzeleckim. Jest bardzo zaangażowany w pracę społeczną, jako instruktor strzelectwa 

sportowego. Jako sędzia strzelectwa sportowego uczestniczy we wszystkich zawodach 

organizowanych na Strzelnicy Sportowej; 
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Mirosław Jagiełło pełni funkcję Prezesa Bractwa Strzeleckiego w Głogówku. Jest 

emerytowanym nauczycielem Zespołu Szkół w Głogówku. Jest trener strzelectwa 

sportowego. Trenowana przez niego młodzież od wielu lat reprezentuje Województwo 

Opolskie na centralnych zawodach, między innymi „Kros strzeleckie”, „Zawody strzeleckie 

O Srebrne Muszkiety” i „Sprawni jak żołnierze”. Największe sukcesy jego wychowankowie 

odnosili w zawodach „O Srebrne Muszkiety”  -  II miejsce indywidualnie w 2012 r.  

i w zawodach centralnych „Sprawni jak Żołnierze” - III miejsce drużynowo 2013 r.; 

Anna Korytkowska to „miłościwie panująca” Królowa Bractwa Strzeleckiego w Głogówku 

(od 2013 r.) Jest nauczycielką w Szkole Podstawowej nr 2 w Głogówku, od wielu lat 

propaguje strzelectwo sportowe wśród uczniów ich rodziców oraz nauczycieli w swojej 

szkole. Od wielu lat jest organizatorką zawodów strzeleckich dla uczniów i rodziców „Pikniki 

Rodzinne” i zawodów klasowych.  Jako sędzia strzelectwa sportowego udziela się społecznie 

na Strzelnicy Sportowej w Głogówku.  

Złote medale „Za Zasługi dla LOK” przyznano: Stanisławowi Grzegorczykowi, 

Rajmundowi Cichoniowi, Mirosławowi Jagiełło. Natomiast srebrny medal wręczono Anie 

Korytkowskiej.   

 Odznaczeni wraz z dyrektorem biura LOKu w Oplu opuścili salę narad. 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku przystąpił do uchwalenia budżetu gminy 

Głogówek na 2014 rok. Zapoznał zgromadzonych z treścią następujących uchwał:  

• Uchwałą nr 437/2013 dnia 13 grudnia 2013 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej nt. opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej gminy 

na 2014 r., 

• Uchwałą nr 435/2013 dnia 13 grudnia 2013 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej nt. opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej, 

• Uchwałą nr 438/2013 dnia 13 grudnia 2013 r. Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej nt. opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego  

w projekcie uchwały budżetowej. 
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Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie opiniowały w/w projekty uchwał 

dotyczące budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczących Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Głogówku o przedstawienie opini w przedmiotowej sprawie: 

• Komisji ds. budżetu, finansów, inwestycji i remontów – opinia pozytywna, 

• Komisja ds. społecznych – opinia pozytywna, 

• Komisja ds. Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

• Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok.  

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (15 za/0przeciw/0 wstrzymało się). 

 

Ad 4. 

Radni nie wnieśli uwag do niniejszego punktu. Planu Pracy Rady Miejskiej  

w Głogówku na 2014 rok został przyjęty do wiadomości i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący poprosił Radnych o interpelacje. 

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zapytała, kto będzie nowym odbiorcą 

śmieci i kiedy ta sprawa zostanie podana do wiadomości.  

 

Radny Mariusz Wdowikowski poprosił o zwrócenie się do Zarządu Dróg 

Powiatowych w sprawie wyczyszczenia i wykoszenie pobocza dróg od Głogowca w stronę 

Kazimierza oraz Szonowa. Ponad to zwrócił uwagę, na konieczność wykonania porządnego 

łatania dziur na tych odcinkach dróg. 

 

Radna Gabriela Nizińska: 

• ponowiła swoją interpelacje dotyczącą naprawy zapadniętej kostki w chodniku 

na ul. Wodnej, 



 5 

• wniosła, by raz jeszcze rozważyć możliwość przestawienia ławek na tyłach 

bloku Rynek 7-11 (w związku z przesiadującą tam i hałasującą młodzieżą, po 

godz. 22.00), jak również na ul. Mickiewicza, 

• zgłosiła, że na ul. Targowej, na przeciw Ośrodka Zdrowia jest pozapadany 

chodnik, 

• zaproponowała, by nawiązać współpracę z innymi powiatami naszego 

województwa i starać się o pozyskanie środków w celu zbudowania 

partnerskiej spalarni śmieci. 

Burmistrz odnosząc się do powyższej interpelacji zakomunikował, że obecnie na 

terenie kraju działa jedna spalarnia śmieci, a w najbliższych latach mają powstać zaledwie 

dwie. Przewidziane jest, że do 2020 roku w Polsce mają być trzy spalarnie śmieci.  

 Kontynuując Radna Nizińska zapytała o zasadność usytuowania klombów na 

wyremontowanym parkingu na ul. Mickiewicza, które przeszkadzają kierowcom  

w parkowaniu. 

  Burmistrz odpowiedział, że zgodnie z planem i przepisami na tym parkingu jest tylko 

siedem miejsc postojowych. Klomby zostały ustawione tam celowo, a parkowanie pomiędzy 

nimi jest bezprawne.  

 

Radny Mieczysław Hołówko: 

• przywołując podejmowaną wcześniej sprawę dotyczącą uzupełniono ubytków 

w jezdni po remoncie kanalizacji na ul. Św. Anny wniósł o zlecenie załatania 

dziury, 

• zgłosił zaśmieconą skarpę na ul. Jagiellońskiej, 

• wniósł o przełożenie kostki brukowej na ul. Korfantego, 

• wniósł o usunięcie suchych i połamanych gałęzi na skrzyżowaniu  

ul. Sobieskiego z ul. Niepodległości. 

 

Radna Barbara Grzegorczyk: 

• zapytała, dlaczego lodowisko jest nieczynne, 

Burmistrz odpowiedział, że jest to związane z aurą. Jeśli w nocy temperatura nie spadnie 

odpowiednio nisko, agregaty nie są w stanie zmrozić tafli; 

• nawiązując do interpelacji Radnej Nizińskiej dotyczącej dziury w chodniku na 

ul. Wodnej, poprosiła o pilne zajęcie się tą sprawą, 
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• odnosząc się do „Informacji Burmistrza o pracy miedzy sesjami” zapytała  

o zarządzenie dotyczące pełnomocnika ds. wyborów. 

Pani Anna Barysz pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy odpowiedziała, że zgodnie  

z wymogami Delegatury konieczne było powołanie zarządzeniem pełnomocnika  

ds. wyborów. 

 

 Radna Róża Zgorzelska wniosła o przejęcie drogi przez zasiedzenie na rzecz gminy 

Głogówek w Biedrzychowicach na osiedlu „sidlung”.  

 

Ad 6.  

W trakcie trwania sesji jeden z Radnych opuścił salę narad. Powrócił przed 

przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały z pkt „d)” .  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2013 rok, 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (14 za/0przeciw/0 wstrzymało się); 

 

b) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2013, 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (14 za/0przeciw/0 wstrzymało się); 

 

c) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 

2014-2017, 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (14 za/0przeciw/0 wstrzymało się); 

 

Na 15 Radnych, obecnych 15.  

d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Głogówek na rok 2014, 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (15 za/0przeciw/0 wstrzymało się); 
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e) w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu Gminy 

Głogówek w 2014 roku, 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (15 za/0przeciw/0 wstrzymało się); 

 

Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały z pkt „f)", jedna z Radnych 

opuściła salę narad. Na 15 Radnych, obecnych 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o głos Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Marka Pelkę. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył wyjaśnienia, co do projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Głogówka. Poinformował, że 

Komisja Rewizyjna uznała skargę za nieuzasadnioną.  

Radni nie wnieśli zapytań do przedmiotowej sprawy. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

f) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Głogówka. 

Wynik głosowania: 

Jednogłośnie (14 za/0przeciw/0 wstrzymało się); 

Skargę należy uznać za bezzasadną. 

 

Ad 7. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje: 

• Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremby – oświadczył, że zakończony 

przed chwilą przetarg został unieważniony, ze względu na zawyżoną kwotę 

przedstawioną przez oferenta. Wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym będą 

prowadzone rozmowy z dotychczasowym odbiorcą odpadów, by do momentu 

rozstrzygnięcia przetargu śmieci były regularnie wywożone; 

• Radnego Mariusza Wdowikowskiego – poinformował, że zostanie 

wystosowane odpowiednie pismo do Zarządu Dróg Powiatowych; 

• Radnej Gabrieli Nizińskiej: 

� w sprawie dziury w chodniku na ul. Wodnej – prace zostaną zlecone, 

� w sprawie ławek na tyłach bloku Rynek 7-11, Burmistrz zauważył, że 

przestawienie ławek nie spowoduje większych zmian. Dodał, że od 

egzekwowania ciszy nocnej jest policja, 
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� kwestia zapadniętego chodnika na ul. Targowej zostanie przekazana do 

Zakładu Mienia Komunalnego, 

� odnosząc się do propozycji stworzenia inicjatywy na rzecz budowy 

spalarni śmieci, Burmistrz podniósł, że z racji skali przedsięwzięcia temat ten 

odbiega od możliwości zarówno finansowych jak i merytorycznych Gminy; 

 

• Radnego Mieczysława Hołówko: 

� sprawa dziury na ul. św. Anny zostanie załatwiona z początkiem Nowego 

Roku, 

� w związku z nielegalnym wyrzucaniem śmieci, zostanie wysłana kontrol 

na ul. Jagiellońską, 

� zostaną zlecone prace związane z usunięciem suchych i połamanych gałęzi 

na skrzyżowaniu ul. Sobieskiego z ul. Niepodległości, 

� w spraw przełożenia kostki brukowej na ul. Korfantego Burmistrz 

poinformował, że jeśli będą pieniądze, prace te zostaną wykonane; 

• Radnej Barbary Grzegorczyk - w sprawie dziury w chodniku na ul. Wodnej 

– prace zostaną zlecone; 

• Radnej Róży Zgorzelskiej – wniosek w sprawie przejęcie drogi – przyjęty do 

realizacji. 

 

Burmistrz opuścił salę narad celem spotkania się z przedstawicielem firmy Remondis.  

 

Ad 8.  

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba wniosła, by na wyjeździe z ul. Kopernika na 

drogę wojewódzką zamontować lustro, wskazujące ul. Prudnicką. 

Zastępca Burmistrza Głogówka Barbara Wróbel poinformowała, że zostanie wystosowane 

pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w przedmiotowej sprawie.  

 

Radna Barbara Grzegorczyk zapytała, czy będą wykonywane progi zwalniające na ul. 

Sobieskiego, o które wnioskowała na poprzedniej sesji. 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że na chwilę obecną inwestycja ta nie jest ujęta w planie.  
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Ad 9. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XXXVII 

Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
     W GŁOGÓWKU 

  Małgorzata Wolf                   
     Krzysztof Barton 


